
Protokół Nr 34/21
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej
Rady Miejskiej w Ciechanowcu,
odbytego w dniu 29 marca 2021 roku

w Urzędzie Miejskim w Ciechanowcu

Posiedzenie Komisji trwało od godz. 0830 do godz. 1040.

Przewodniczący Komisji: Aneta Joanna Czarnecka 

Protokolant: Wioleta Kierska

Radni obecni na komisji:

1. Aneta Joanna Czarnecka
2. Radziszewska Maria Jadwiga
3. Violetta Maria Zdunek
4. Dybowski Przemysław
5. Krzysztof Koc

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:

 Anna Czapkowska – Sekretarz Gminy
 Burmistrz Ciechanowca – Eugeniusz Święcki
 Antoni Malinowski – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 

Obrady były prawomocne.

Ad pkt 1

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka dokonała otwarcia posiedzenia, stwierdziła
obecność  wszystkich  członków  Komisji  i powitała  przybyłych  na  posiedzenie  Komisji
Sekretarz Gminy Annę Czapkowską i Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza Święckiego.

Ad pkt 2

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  przedstawiła  proponowany  porządek
posiedzenia.

Proponowany porządek posiedzenia:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia.
3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach:

1) zmian w budżecie gminy na 2021 rok,
2) wykazu kąpielisk na terenie Gminy Ciechanowiec na 2021 rok,
3) przyjęcia  „Programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz  zapobiegania

bezdomności zwierząt na terenie gminy Ciechanowiec na rok 2021”,
4) utworzenia jednostki budżetowej o nazwie Akademia Odkrywców – Żłobek Miejski  

w Ciechanowcu oraz nadania jej statutu,
5) rozpatrzenia petycji wielokrotnej w sprawie poparcia Rządu Tymczasowej Rady Stanu

Narodu Polskiego Społecznego Komitetu Konstytucyjnego,
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6) rozpatrzenia  petycji  wielokrotnej  w  sprawie  wyrażenia  opinii  dotyczącej
przeprowadzenia referendum ludowego,

7) rozpatrzenia wniosku,
8) zasad udzielania pomocy w ramach Programu „Opieka wytchnieniowa” – edycja 2021.

1. Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji za 2020 rok.
2. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny i systemie pieczy zastępczej

za 2020 rok oraz przedstawienie potrzeb związanych z realizacją zadania.
3. Sprawozdanie z realizacji w 2020 roku „Programu współpracy Gminy Ciechanowiec 

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3
ustawy  z  dnia  24  kwietnia  2003  roku  o  działalności  pożytku  publicznego  i  o
wolontariacie”.

4. Sprawozdanie z realizacji  w 2020 roku „Wieloletniego Programu Współpracy w latach
2020-2024  Gminy  Ciechanowiec  z  organizacjami  pozarządowymi  oraz  podmiotami
wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku
publicznego i o wolontariacie”.

5. Informacja z realizacji „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania
bezdomności zwierząt na terenie gminy Ciechanowiec za rok 2020”. 

6. Sprawy różne.
7. Zamknięcie posiedzenia.

Przewodnicząca  Komisji  Rewizyjnej  Aneta  Joanna Czarnecka poinformowała,  że  wpłynął
wniosek  Burmistrza  Ciechanowca  Eugeniusza  Święckiego  o  wycofanie  z  porządku
posiedzenia  Komisji  w  pkt  3  ppkt  4  projektu  uchwały  w  sprawie  utworzenia  jednostki
budżetowej o nazwie Akademia Odkrywców – Żłobek Miejski w Ciechanowcu oraz nadania
jej statutu.

Przewodnicząca  Komisji  Rewizyjnej  Aneta  Joanna  Czarnecka  poddała  pod  głosowane
wniosek  Burmistrza  Ciechanowca  Eugeniusza  Święckiego  o  wycofanie  z  porządku
posiedzenia  Komisji  w  pkt  3  ppkt  4  projektu  uchwały  w  sprawie  utworzenia  jednostki
budżetowej o nazwie Akademia Odkrywców – Żłobek Miejski w Ciechanowcu oraz nadania
jej statutu.

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  stwierdziła,  że  wniosek  został  przyjęty
jednogłośnie. 

Proponowany porządek posiedzenia po wprowadzonych zmianach:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia.
3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach:

1) zmian w budżecie gminy na 2021 rok,
2) wykazu kąpielisk na terenie Gminy Ciechanowiec na 2021 rok,
3) przyjęcia  „Programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz  zapobiegania

bezdomności zwierząt na terenie gminy Ciechanowiec na rok 2021”,
4) rozpatrzenia petycji wielokrotnej w sprawie poparcia Rządu Tymczasowej Rady Stanu

Narodu Polskiego Społecznego Komitetu Konstytucyjnego,
5) rozpatrzenia  petycji  wielokrotnej  w  sprawie  wyrażenia  opinii  dotyczącej

przeprowadzenia referendum ludowego,
6) rozpatrzenia wniosku,
7) zasad udzielania pomocy w ramach Programu „Opieka wytchnieniowa” – edycja 2021.

4. Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji za 2020 rok.
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5. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny i systemie pieczy zastępczej
za 2020 rok oraz przedstawienie potrzeb związanych z realizacją zadania.

6. Sprawozdanie z realizacji w 2020 roku „Programu współpracy Gminy Ciechanowiec 
z  organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami wymienionymi w art.  3 ust.  3
ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie”.

7. Sprawozdanie  z  realizacji  w  2020  roku  „Wieloletniego  Programu  Współpracy  w  latach
2020-2024  Gminy  Ciechanowiec  z  organizacjami  pozarządowymi  oraz  podmiotami
wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku
publicznego  
i o wolontariacie”.

8. Informacja z realizacji „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania
bezdomności zwierząt na terenie gminy Ciechanowiec za rok 2020”. 

9. Sprawy różne.
10. Zamknięcie posiedzenia.

Przewodnicząca  Komisji  Rewizyjnej  Aneta  Joanna  Czarnecka  odczytała  proponowany
porządek posiedzenia po wprowadzonych zmianach.

Przewodnicząca  Komisji  Rewizyjnej  Aneta  Joanna  Czarnecka  poddała  pod  głosowanie
proponowany porządek posiedzenia po wprowadzonych zmianach.

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka stwierdziła, że proponowany
porządek posiedzenia po wprowadzonych zmianach został przyjęty jednogłośnie w obecności
wszystkich członków Komisji.

Ad pkt 3 ppkt 1

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  otworzyła punkt:  rozpatrzenie  
i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok.

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  poprosiła  Burmistrza  Ciechanowca
Eugeniusza Święckiego  o omówienie projektu uchwały.

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że w związku z decyzją Ministra
Finansów budżet  gminy  zostanie  pomniejszony  o  112 059,00 zł  z  subwencji  oświatowej.
Zwiększa się zaś o 6 023,00 zł  środki z budżetu państwa na realizację Rządowego Programu
„Posiłek  w  szkole  i  w  domu”.  Wprowadzono  rekompensatę  utraconych  dochodów  w
wysokości 145 375,00 zł z tytułu utraty w 2021 r. opłaty targowej. Wprowadzono 14 400,00
zł, jako dochody z tytułu opłaty za wydobycie żwiru; 6 000,00 zł dotacji z programu „Czyste
powietrze”; 33 000,00 zł to środki wprowadzone z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 na
organizację  punktu  zgłoszeń  i  transportu  ludności  do  punktów  szczepień;  12 870,00  zł
wprowadzono ze środków Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 na realizację Rządowego
Programu „Wspieraj Seniora”; 11 667,00 zł to środki wprowadzone z budżetu państwa na
przeprowadzenie  Narodowego  Spisu  Powszechnego  Ludności  i  Mieszkań;  7 927,00  zł  to
środki  wprowadzone  z  budżetu  państwa  stanowiące  refundację  kosztów  własnych  gminy
poniesionych w 2020 roku na realizację zadań zleconych z administracji rządowej. Ponadto
dokonano montażu budżetu „Żłobka Miejskiego w Ciechanowcu”. Po generalnych zmianach
wartość  ogólna  projektu  unijnego  pod  nazwą  utworzenie  „Żłobka  Miejskiego  w
Ciechanowcu”  wynosić  będzie  451 643,57  zł,  w  tym środki  unijne  383 643,57  zł.  Drugi
projekt  „Maluch +”  współfinansowany jest  ze  środków budżetu  państwa,  wartość  ogólna
projektu wynosi 1 257 956,89 zł   (środki z  budżetu państwa to  963 956,00 zł  i  środki  z
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budżetu gminy 333 000,00 zł). 150 000,00 zł to środki zabezpieczone na podatek od towarów
i usług VAT przekazany do Urzędu Skarbowego ze sprzedaży mienia ujętego w zbycie działek
znajdujących się przy ul. Wojska Polskiego (przetarg odbędzie się 4 maja). VAT wpłacany jest
przez kupującego. 15 032,00 zł to środki własne gminy, które zostały zabezpieczone na zakup
samochodu typu ‘bus’ do przewożenia osób niepełnosprawnych z programu Door-to-door.
Gmina Ciechanowiec musi dołożyć środki własne, ponieważ wszystkie zapytania ofertowe,
które  wpływały  za  każdym  razem  przewyższały  wartość  137 000,00  zł,  które  były
przeznaczone z projektu. Zabezpieczono również środki własne gminy w wysokości 2 500,00
zł  na  zorganizowanie  pogrzebu  dla  osoby  samotnej  z  gminy  Ciechanowiec.  Zwiększono
środki własne gminy na zakup energii  elektrycznej do oświetlenia ulicznego i  oświetlenia
świetlic wiejskich.

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  zapytała,  czy  są  pytania  do  projektu
uchwały.

Głos  zabrał  Rady  Przemysław  Dybowski,  który  poinformował,  że  patrząc  na  wykaz
wykonania  dokumentacji  projektowo-kosztorysowych na  realizację  dróg,  nie  zauważył  na
liście drogi na „sówkę” i zapytał, czy została ona wycofana z planu realizacji.
W  odpowiedzi  Burmistrz  Ciechanowca  Eugeniusz  Święcki  poinformował,  że  droga  ta
zostanie  zrealizowana.   Zmieniona  została  jedynie  koncepcja  jej  wykonania,  ponieważ
zamiast  ścieżki  rowerowej  z  kostki,  zostanie  wylany  pas  z  asfaltu  o  szerokości  1,5  m.
Burmistrz dodał,  że sytuacja finansowa gminy jest  trudna i  nie ma gwarancji,  że remonty
wszystkich planowanych dróg zostaną wykonane. Burmistrz dodał,  że cieszy się,  że Rada
Miejska w ubiegłym roku wyraziła zgodę na remont dróg, na które były dofinansowania,
ponieważ w tym roku, jeżeli pojawi się dofinansowanie to tylko i wyłącznie na ul. Podlaską.
Przygotowane  są  już  listy  dróg,  które  dostały  dofinansowanie  z  ostatniego  rozdania.
Burmistrz dodał, że nie wie, czy na ul. Podlaską wpłynie dofinansowanie w wysokości 60 %,
czy 80 %. Z ul. Podlaską pojawił się problem, ponieważ odbyły się już dwa przetargi, a teraz
będzie ogłaszany kolejny. Dzieje się tak, ponieważ kwoty przetargu znaczenie przewyższają
kwoty kosztorysowe. Najtańsza oferta wyniosła 5 600 000,00 zł, natomiast w budżecie jest
4 900 000,00 zł. Poruszono temat remontu dróg gminnych.  

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka zapytała, czy są jeszcze pytania.
Pytań  nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka poddała pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok.

Komisja 5 głosami za w obecności 5 członków Komisji  pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok.

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok stanowi załącznik nr 2 do
protokołu.

Ad pkt 3 ppkt 2

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  otworzyła  punkt:  rozpatrzenie  
i  zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  wykazu  kąpielisk  na  terenie  Gminy
Ciechanowiec na 2021 rok.
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Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  poprosiła  Sekretarz  Gminy  Annę
Czapkowską o omówienie projektu uchwały.

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że zgodnie z ustawą prawo wodne Rada
Gminy  corocznie  do  20  maja  określa  sezon  kąpielowy,  który  trwa  od  1  czerwca  do  30
września.  Ciechanowiecki Ośrodek Kultury i Sportu przekazał Burmistrzowi Ciechanowca
wiosek  
o  umieszczenie  w  wykazie  kąpielisk  Kąpieliska  Wyspa.  Organizatorem kąpieliska  będzie
Ciechanowiecki Ośrodek Kultury i Sportu. 

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  zapytała,  czy  są  pytania  do  projektu
uchwały.

Głos zabrał Radny Krzysztof Koc, który zapytał czy Kąpielisko Wyspa będzie kąpieliskiem
strzeżonym. 
W odpowiedzi Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że Pani Dyrektor
COKiS będzie próbowała przygotować kąpielisko strzeżone, jednak zależy to wszystko od
wielu czynników, między innymi od pozyskania ratownika. 

Głos zabrała Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka i zapytała, czy jest
możliwość wglądu do projektu zagospodarowania terenu wokół ciechanowieckiego zalewu.
W  odpowiedzi  Burmistrz  Ciechanowca  Eugeniusz  Święcki  poinformował,  że
prawdopodobnie przed Świętami Wielkanocnymi projekt pojawi się na stronie internetowej
Urzędu Miejskiego. 

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  zapytała,  czy  Radni  zgłaszają  jeszcze
pytania do projektu uchwały.
Pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka poddała pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie wykazu kąpielisk na terenie Gminy Ciechanowiec na 2021 rok.

Komisja 5 głosami za w obecności 5 członków Komisji  pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały w sprawie wykazu kąpielisk na terenie Gminy Ciechanowiec na 2021 rok.

Projekt uchwały w sprawie wykazu kąpielisk na terenie Gminy Ciechanowiec na 2021 rok
stanowi załącznik nr 3 do protokołu.

Ad pkt 3 ppkt 3

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  otworzyła  punkt:  rozpatrzenie  
i  zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Ciechanowiec na rok
2021”.

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  poprosiła  Sekretarz  Gminy  Annę
Czapkowską o omówienie projektu uchwały.

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że Rada Gminy corocznie do 31 maja
ma  obowiązek  uchwalić  program  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi.  Na  2021  rok
realizacja programu obejmuje w szczególności zapewnienie bezdomnym zwierzętom miejsca 
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w schronisku i w związku z tym została podpisana umowa ze schroniskiem dla bezdomnych
zwierząt  ‘Zwierzaki  do wzięcia’.  Koszt  odebrania jednego psa wynosi  2 800,00 zł  brutto.
Gmina  Ciechanowiec  z  płaci  jedynie  za  faktycznie  odebranego  psa.  Program  obejmuje
odławianie  bezdomnych  zwierząt,  obligatoryjną  sterylizację  albo  kastrację,  poszukiwanie
właścicieli,  opiekę  nad  wolno  żyjącymi  kotami,  usypianie  ślepych  miotów,  wskazanie
gospodarstwa  rolnego  w  celu  zapewnienia  miejsca  dla  zwierząt  gospodarskich,  a  także
zapewnienie  całodobowej  opieki  weterynaryjnej.  W  programie  wskazuje  się  również
wysokość  środków  finansowych  przeznaczonych  na  realizację  programu.  W budżecie  na
realizację programu planuje się środki w wysokości 56 000,00 zł brutto:  5 000,00 zł na zakup
karmy  
i  środków czystości,  8 000,00 zł  opłaty za transport  oraz opłaty za opiekę weterynaryjną,
szczepienie, leczenie zwierząt po wypadkach komunikacyjnych; 3 000,00 zł na sterylizację;
10 000,00  zł  na  czipowanie;  27 000,00  zł  to  koszty  wyłapywania  i  transportu;  natomiast
3 000,00 zł to pozostałe działania. W poprzednim roku zaplanowana była kwota w wysokości
52 800,00 zł, z której wydane zostały 4 863,00 zł. 

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  zapytała,  czy  są  pytania  do  projektu
uchwały.
Pytań nie zgłoszono.

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka poddała pod głosowanie projekt uchwały 
w  sprawie  przyjęcia  „Programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz  zapobiegania
bezdomności zwierząt na terenie gminy Ciechanowiec na rok 2021”.

Komisja 5 głosami za w obecności 5 członków Komisji  pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały  w  sprawie  przyjęcia  „Programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Ciechanowiec na rok 2021”.

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Ciechanowiec na rok 2021” stanowi
załącznik nr 4  do protokołu.

Ad pkt 3 ppkt 4

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  otworzyła  punkt:  rozpatrzenie  
i  zaopiniowanie  projektu  uchwały  w sprawie  rozpatrzenia  petycji  wielokrotnej  w sprawie
poparcia  Rządu  Tymczasowej  Rady  Stanu  Narodu  Polskiego  Społecznego  Komitetu
Konstytucyjnego.

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  poprosiła  Sekretarz  Gminy  Annę
Czapkowską o omówienie projektu uchwały.

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że do Biura Obsługi Rady Miejskiej  
w  Ciechanowcu wpłynęła  petycja  dotycząca  poparcia  Rządu Tymczasowej Rady Narodu
Polskiego  Społecznego  Komitetu  Konstytucyjnego.  Przewodniczący  Rady  Miejskiej
przekazał petycję do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. W dniu 17 marca 2021 r. Komisja
odbyła posiedzenie, na którym negatywnie zaopiniowała petycję i  stanęła na stanowisku, że
Rada Miejska nie posiada kompetencji do udzielenia tego rodzaju poparcia. W związku z tym
petycja w całości została uznana za niezasługującą na uwzględnienie.   
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Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  zapytała,  czy  są  pytania  do  projektu
uchwały.
Pytań nie zgłoszono.

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka poddała pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie rozpatrzenia petycji wielokrotnej w sprawie poparcia Rządu Tymczasowej Rady
Stanu Narodu Polskiego Społecznego Komitetu Konstytucyjnego.
Komisja 5 głosami za w obecności 5 członków Komisji  pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji wielokrotnej w sprawie poparcia Rządu Tymczasowej
Rady Stanu Narodu Polskiego Społecznego Komitetu Konstytucyjnego.

Projekt  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  petycji  wielokrotnej  w  sprawie  poparcia  Rządu
Tymczasowej Rady Stanu Narodu Polskiego Społecznego Komitetu Konstytucyjnego stanowi
załącznik nr 5 do protokołu.

Ad pkt 3 ppkt 5

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  otworzyła  punkt:  rozpatrzenie  
i  zaopiniowanie  projektu  uchwały  w sprawie  rozpatrzenia  petycji  wielokrotnej  w sprawie
wyrażenia opinii dotyczącej przeprowadzenia referendum ludowego.

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  poprosiła  Sekretarz  Gminy  Annę
Czapkowską o omówienie projektu uchwały.

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że jest to kolejna petycja, która wpłynęła
do Biura Obsługi Rady Miejskiej.  Również w dniu 17 marca Komisja Skarg, Wniosków  
i  Petycji  rozpatrzyła  petycję.  Komisja  negatywnie  zaopiniowała  petycję  i  stanęła  na
stanowisku, że Rada Miejska nie posiada kompetencji pozwalających na podejmowanie tego
typu aktów prawnych. Petycja w całości została uznana za niezasługującą na uwzględnienie. 

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  zapytała,  czy  są  pytania  do  projektu
uchwały.
Pytań nie zgłoszono.

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka poddała pod głosowanie projekt uchwały 
w  sprawie  rozpatrzenia  petycji  wielokrotnej  w  sprawie  wyrażenia  opinii  dotyczącej
przeprowadzenia referendum ludowego.

Komisja 5 głosami za w obecności 5 członków Komisji  pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji wielokrotnej w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej
przeprowadzenia referendum ludowego.

Projekt  uchwały  w sprawie  rozpatrzenia  petycji  wielokrotnej  w sprawie  wyrażenia  opinii
dotyczącej przeprowadzenia referendum ludowego stanowi załącznik nr 6 do protokołu.

Ad pkt 3 ppkt 6

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  otworzyła  punkt:  rozpatrzenie  
i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku.

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  poinformowała,  że  jest  to  uchwała  w
sprawie rozpatrzenia wniosku Zarządu Związku Gmin Wiejskich RP o podjęcie działań przez

___________________________________________________________________________________________________

Protokół Nr 34/21 z Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Ciechanowcu 

odbytej w dniu 29 marca 2021 roku

str. 7



Gminę  Ciechanowiec  w  zakresie  zapewnienia  środków na  rozwój  obszarów wiejskich  w
perspektywie finansowej UE na lata 2021-2027 oraz innych programach jak Krajowy Plan
Odbudowy  
i Zwiększenia Odporności. 

Głos zabrała Sekretarz Gminy Anna Czapkowska, która poinformowała, że w dniu 2 marca
2021 r. do Biura Obsługi Rady Miejskiej w Ciechanowcu wpłynął wniosek Zarządu Związku
Gmin Wiejskich RP o podjęcie działań przez gminy w zakresie zapewnienia środków na lata
2021  –  2027.  Zarząd  rekomenduje  lokalną  dyskusję  podejmowania  uchwał  i  stanowisk  
w zakresie zapewnienia środków na rozwój obszarów wiejskich w perspektywie unijnej na
lata 2021-2027. Po zapoznaniu się z treścią wniosku oraz Stanowiskiem Zarządu, Komisja
Skarg, Wniosków i Petycji pozytywnie zaopiniowała wniosek o podjęcie działań przez gminę 
w zakresie  zapewnienia  środków na  rozwój  obszarów wiejskich.  W uzasadnieniu  zostało
zawarte, że gmina Ciechanowiec jest gminą miejsko-wiejską, ma charakter typowo rolniczy,
jednak  jej  usytuowanie  geograficzne,  a  w  szczególności  położenie  nad  rzeką  Nurzec
powoduje  postrzeganie  gminy  jako  miejsca  atrakcyjnego  turystycznie  i  może  zachodzi
również  obawa,  
że  niewystarczające  środki  zostaną  przeznaczone  na  rozwój  obszarów  wiejskich.  Budżet
gminy również nie pozwala na zaspokojenie wszystkich potrzeb we własnym zakresie. Dzięki
pozyskaniu tych środków zewnętrznych, gmina będzie mogła osiągnąć długofalowe korzyści
środowiskowe, społeczne oraz ekonomiczne. Między innymi w zakresie likwidacji dystansów

w  standardach  życia  na  wsi.  Komisja  pozytywnie  zaopiniowała  wniosek  i  stanęła  
na  stanowisku,  że  Gmina  Ciechanowiec  powinna  włączyć  się  w  dyskusję  w  zakresie
zapewnienia środków na rozwój obszarów wiejskich. 

Głos  zabrał  Burmistrz  Ciechanowca  Eugeniusz  Święcki,  który  poinformował,  
że w województwie podlaskim do Związku Gmin Wiejskich należą wszystkie gminy. Dodał,
że  miał  przyjemność  trzy  razy  uczestniczyć  w  spotkaniu  Związku  Gmin  Wiejskich.
Poinformował,  że  są  to  bardzo  owocne  spotkania,  na  których  wójtowie  i  burmistrzowie
dowiadują  się  wielu  rzeczy  odnośnie  działalności  gminy  oraz  możliwości  pozyskiwania
środków zewnętrznych.  

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  zapytała,  czy  są  pytania  do  projektu
uchwały.
Pytań nie zgłoszono.

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka poddała pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie rozpatrzenia wniosku.

Komisja 5 głosami za w obecności 5 członków Komisji  pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku.

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku stanowi załącznik nr 7 do protokołu.

Ad pkt 3 ppkt 7

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  otworzyła  punkt:  rozpatrzenie  
i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zasad udzielania pomocy w ramach Programu
„Opieka wytchnieniowa” – edycja 2021.
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Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  poprosiła  Sekretarz  Gminy  Annę
Czapkowską o omówienie projektu uchwały.

Sekretarz  Gminy  Anna  Czapkowska  poinformowała,  że  Gmina  Ciechanowiec  w  2021  r.
przystępuje do realizacji Rządowego Programu Ministerstwa Rodziny i Polityki Społecznej
„Opieka wytchnieniowa” – edycja 2021. Opieka wytchnieniowa ma za zadanie odciążenie
członków  rodzin  lub  opiekunów  poprzez  wsparcie  w  ich  codziennych  obowiązkach  lub
zapewnienie  czasowego  zastępstwa.  Progam  realizowany  będzie  przez  Ośrodek  Pomocy
Społecznej  w  Ciechanowcu.  Koszt  realizacji  program  finansowany  jest  przez  Wojewodę
Podlaskiego. 
Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  zapytała,  czy  są  pytania  do  projektu
uchwały.
Pytań nie zgłoszono.

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka poddała pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie zasad udzielania pomocy w ramach Programu „Opieka wytchnieniowa” – edycja
2021.

Komisja 5 głosami za w obecności 5 członków Komisji  pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały w sprawie zasad udzielania pomocy w ramach Programu „Opieka wytchnieniowa” –
edycja 2021.

Projekt  uchwały  w  sprawie  zasad  udzielania  pomocy  w  ramach  Programu  „Opieka
wytchnieniowa” – edycja 2021 stanowi załącznik nr 8 do protokołu.

Ad pkt 4

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  otworzyła  punkt:  Sprawozdanie  
z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji za 2020 rok.

Głos  zabrała  Sekretarz  Gminy  Anna Czapkowska,  która  poinformowała,  że  w roku 2020
Komisja Skarg, Wniosków i Petycji zaopiniowała dwie skargi i dwie petycje, wnioski nie
wpłynęły. 

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka zapytała, czy Radni zgłaszają pytania do
sprawozdania.
Pytań nie zgłoszono.

Sprawozdanie  z  działalności  Komisji  Skarg,  Wniosków  i  Petycji  za  2020  rok  stanowi
załącznik nr 9 do protokołu.

Ad pkt 5

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka otworzyła punkt: Sprawozdanie z realizacji
zadań  z  zakresu  wspierania  rodziny  i  systemie  pieczy  zastępczej  za  2020  rok  oraz
przedstawienie potrzeb związanych z realizacją zadania.

Przewodnicząca Komisji  Rewizyjnej  Aneta Joanna Czarnecka zapytała,  czy są pytania do
sprawozdania.
Pytań nie zgłoszono.
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Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny i systemie pieczy zastępczej za
2020 rok oraz przedstawienie potrzeb związanych z realizacją zadania stanowi załącznik nr
10 do protokołu.

Ad pkt 6

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka otworzyła punkt: Sprawozdanie z realizacji
w 2020 roku „Programu współpracy Gminy Ciechanowiec z organizacjami pozarządowymi
oraz innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku 
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie”.

Przewodnicząca  Komisji  Rewizyjnej  Aneta  Joanna  Czarnecka  poprosiła  Sekretarz  Gminy
Annę Czapkowską o przedstawienie sprawozdania.

Sekretarz  Gminy  Anna  Czapkowska  poinformowała,  że  „Program  współpracy  Gminy
Ciechanowiec z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami wymienionymi w
art.  3  ust.  3  ustawy z  dnia  24  kwietnia  2003  roku  o  działalności  pożytku  publicznego  
i  o  wolontariacie”  został  przyjęty  uchwałą  w  dniu  21  listopada  2019  r.  W  związku  
z  wprowadzeniem  stanu  epidemii  na  terenie  RP oraz  wprowadzeniem  wielu  ograniczeń
wynikła niemożność, a także niecelowość realizacji niektórych zadań publicznych ujętych  
w programie. Z powodu epidemii do końca roku nie były ogłaszane nowe konkursy ofert, nie
było też funduszy na nabory pozakonkursowe. Zostały zawarte dwie umowy w trybie art. 19a
Ustawy o działalności pożytku publicznego do kwoty nieprzekraczającej 10 000,00 zł i były
to umowy z Klubem Sportowym Unia Ciechanowiec.  Okres realizacji  zadań wyznaczony
został w terminie od 10 lipca do 21 września. Były to głównie rozgrywki piłki nożnej, dzięki
czemu  dzieci  i  młodzież  miały  aktywnie  zagospodarowany  czas  wolny.  Oprócz  sfery
finansowej Gmina Ciechanowiec działała również w sferze pozafinansowej.  Były to  takie
działania  jak:  obejmowanie  patronatem  przez  Burmistrza  inicjatyw  realizowanych  przez
organizacje,  organizacja  wspólnych  festynów,  koncertów,  turniejów,  imprez
okolicznościowych.  Na  dzień  16  marca  2021  r.  w  Gminie  Ciechanowiec  funkcjonuje  50
organizacji  pozarządowych,  32  organizacje  z  wpisem  do  KRS  oraz  6  Kół  Gospodyń
Wiejskich zarejestrowanych w ARiMR.  Kwota jaka została wydatkowana na zawarcie umów
z  Klubem  Sportowym  Unia  Ciechanowiec  
to 12 690,00 zł.

Przewodnicząca  Komisji  Rewizyjnej  Aneta  Joanna  Czarnecka  zapytała,  czy  są  pytania  
do sprawozdania.
Pytań nie zgłoszono.

Sprawozdanie  z  realizacji  w  2020  roku  „Programu  współpracy  Gminy  Ciechanowiec  
z  organizacjami  pozarządowymi  oraz  innymi  podmiotami  wymienionymi  w  art.  3  ust.  3
ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie”
stanowi załącznik nr 11 do protokołu.

Ad pkt 7

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka otworzyła punkt: Sprawozdanie z realizacji
w 2020 roku „Wieloletniego Programu Współpracy w latach 2020-2024 Gminy Ciechanowiec
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia
24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie”.
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Przewodnicząca  Komisji  Rewizyjnej  Aneta  Joanna  Czarnecka  poprosiła  Sekretarz  Gminy
Annę Czapkowską o przedstawienie sprawozdania.

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że wszystkie informacje na ten temat
zostały już przekazane w pkt 6 porządku posiedzenia Komisji. 

Przewodnicząca Komisji  Rewizyjnej  Aneta Joanna Czarnecka zapytała,  czy są pytania do
sprawozdania.
Pytań nie zgłoszono.

Sprawozdanie z realizacji w 2020 roku „Wieloletniego Programu Współpracy w latach 2020-
2024 Gminy Ciechanowiec z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi
w art.  3 ust.  3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego  
i o wolontariacie” stanowi załącznik nr 12 do protokołu.

Ad pkt 8

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka otworzyła punkt:  Informacja z realizacji
„Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na
terenie gminy Ciechanowiec za rok 2020”.

Przewodnicząca  Komisji  Rewizyjnej  Aneta  Joanna  Czarnecka  poprosiła  Sekretarz  Gminy
Annę Czapkowską o przedstawienie sprawozdania. 

Sekretarz  Gminy  Anna  Czapkowska  poinformowała,  że  w  2020  roku  na  finansowanie
programu  zaplanowana  była  kwota  w  wysokości  52 800,00  zł,  z  czego  wydatkowano
4 862,76 zł.  Do schroniska w Celestynowie został oddany tylko jeden pies. Koszt oddania
tego psa wyniósł 1 600,00 zł, zaś do adopcji trafiły 22 psy, które miały wykonane niezbędne
badania  
i zabiegi. W ubiegłym roku nie ruszyła akcja kastracji. 

Informacja z realizacji  „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania
bezdomności zwierząt na terenie gminy Ciechanowiec za rok 2020” stanowi załącznik nr 13
do protokołu.

Ad pkt 9

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka otworzyła punkt: Sprawy różne.

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna Czarnecka poinformowała,  że  do  Rady Miejskiej  
w Ciechanowcu wpłynęło zawiadomienie o wszczęciu postępowania nadzorczego w sprawie
stwierdzenia nieważności uchwały Nr 203/XXVII/21 Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia
25  lutego  2021  r.  w  sprawie  zmiany  uchwały  Nr  220/XXXIX/18  Rady  Miejskiej  
w Ciechanowcu z dnia 26 lipca 2018 r. w sprawie odstępstwa od zakazu spożywania napojów
alkoholowych w miejscach publicznych – zawiadomienie o wszczęciu postępowania stanowi
załącznik nr 14 do protokołu. 
Wpłynęło  również  pismo  Komendy  Powiatowej  Policji  w  Wysokiem  Mazowieckiem  
w sprawie dotacji w kwocie 6 000,00 zł na zakup samochodu – pismo stanowi załącznik nr
15 do protokołu.

Głos zabrał Radny Krzysztof Koc, który zapytał o gazyfikację Ciechanowca.
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W odpowiedzi  Burmistrz  Ciechanowca  Eugeniusz  Święcki  poinformował,  że  w  dniu  23
marca  odbył  spotkanie  z  Poseł  na  Sejm  RP  Aleksandrą  Szczudło,  która  przekazała
Burmistrzowi pismo z PSG z którego wynika, że gazyfikacja Ciechanowca skończy się w
sierpniu 2023 roku. Poseł na Sejm RP poinformowała również, że jest umówiona z Prezesem
PSG na spotkanie. 

Głos  zabrała  Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka,  która  odczytała  pismo
skierowane do Przewodniczącego Rady Miejskiej w Ciechanowcu dotyczące zmiany terminu
kontroli Przedsiębiorstwa Robót Komunalnych FARE z powodu pandemii COVID-19.

Głos zabrał Radny Przemysław Dybowski, który zapytał, w którym miejscu planowana jest
budowa bloku socjalnego.
W odpowiedzi Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że budowa bloku
socjalnego planowana jest na placu gminnym przy ul. Mickiewicza. Burmistrz dodał również,
że różni przedsiębiorcy interesują się zakupem pozostałych działek gminnych znajdujących
się przy ul. Wojska Polskiego. 

Radny Krzysztof Koc zapytał o funkcjonowanie kuchni w Szkole Podstawowej im. Mikołaja
Kopernika w Ciechanowcu. 
W odpowiedzi Burmistrz poinformował, że remont kuchni rozpocznie się w maju bieżącego
roku. 

Poruszono temat zbyt wczesnego zaświecania latarni ulicznych.
Burmistrz poinformował, żeby w takich sprawach informować osobę, która się tym zajmuje. 

Głos zabrał Radny Przemysław Dybowski, który zapytał o zainteresowanie działką gminną
znajdującą się w Malcu, która została wystawiona na sprzedaż. 
W odpowiedzi Burmistrz poinformował, że zainteresowanie jest duże. 

Radny Krzysztof Koc zapytał, czy skończyła się już sprawa z internetem szerokopasmowym. 
W odpowiedzi  Burmistrz  Ciechanowca Eugeniusz Święcki  poinformował,  że pojawiła  się
firma, która jest zainteresowana przejęciem sieci.
Radny Przemysław Dybowski zapytał, czy przekazanie sieci odbywa się w formie przetargu.
W odpowiedzi Burmistrz poinformował, że sieć można sprzedać w ten sposób. 

Radny Krzysztof Koc zapytał, czy wiadomo coś na temat budowy obwodnicy Ciechanowca. 
W odpowiedzi Burmistrz poinformował, że Marszałek Województwa Podlaskiego złożył już
wniosek  na  budowę  obwodnicy  Ciechanowca  do  Funduszu  Dróg  Samorządowych  do
Programu budowy 100 obwodnic. Na budowę obwodnicy Ciechanowca zagwarantowana jest
kwota  
w wysokości 100 000 000,00 zł. 
Poruszono temat remontu dróg gminnych.

Głos  zabrała  Radna  Violetta  Maria  Zdunek,  która  poinformowała,  że  plac  przy  budynku
Ochotniczej Straży Pożarnej w Ciechanowcu jest zaniedbany.
W  odpowiedzi  Burmistrz  Ciechanowca  Eugeniusz  Święcki  poinformował,  że  wydał  już
polecenie uporządkowania tego placu. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka zapytała, czy Radni zgłaszają
jeszcze pytania.
Pytań nie zgłoszono.
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Ad pkt 7

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  podziękowała  za  udział  w posiedzeniu
Komisji Rewizyjnej i dokonała zamknięcia posiedzenia.

Protokołowała:

Wioleta Kierska

Przewodnicząca Komisji

 Aneta Joanna Czarnecka
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